
       ROMÂNIA 
  JUDEŢUL    TIMIŞ
  COMUNA     ŞTIUCA
  CONSILIUL   LOCAL

P R O C E S   V E R B A L
încheieat  astăzi, 9 martie 2010,  cu  prilejul   şedinţei  ordinare  a  

Consiliului     local   al  comunei   Ştiuca

Secretarul comunei   Ştiuca,   domnul Marian  Dincă,,   deschide şedinţa ordinară a Consiliului 
local, arătând că acesta  a  fost  convocată   în baza   dispoziţiei   nr. 28/2010 a  primarului comunei  
Ştiuca   pentru  ziua  de  marţi  9 martie  2010, la  ora  9,00, în sala  de  sedinţe a  consiliului local. 

Consiulul  local alege preşedintele de şedinţă pentru următoarele trei luni în persoana domnului 
consilier Andrei Priala.   

 Preşedinte  de  şedintă în exerciţiu, domnul  Andrei Priala,  prezintă  situaţia  prezenţei:  sunt 
prezenţi toţi  cei  9 consilier, doi consilieri sunt absenţi : Miloş Jim Tores şi Pavel Laver . La  şedinţa  de 
consiliu  participă domnii: Vasile  Bejera, primarul comunei Ştiuca , Marian  Dincă, secretarul comunei şi 
Vasile Benzar, contabilul instituţiei.  Domnul preşedinte declară  sedinţa   legal  constituită .

Procesul-verbal al şedinţei  ordinare  din   26 februarie 2010  a fost comunicat domnilor  consilieri 
la termen şi au luat la cunoştinţă conţinutul acestuia.  În aceste condiţii, domnul preşedinte  de şedinţă 
solicită  dacă sunt intervenţii  ale domnilor  consilieri la  procesul verbal al şedintei din 26 februarie 2010. 
Se constată că nu sunt intervenţii.  Se supune la vot: cu  9  voturi este aprobat conţinutul procesului-
verbal  întocmit cu prilejul  şedinţei ordinare din 26 februarie 2010  a Consiliului local al comunei Ştiuca.

Domnul  Andrei Priala   preşedintele   de  şedintă  în exerciţiu prezintă ordinea  de zi :
1. Aprobarea extinderii  reţelei de distribuire a energiei electrice în noul cartier din Oloşag;
2. Aprobarea  extinderii  reţelei de alimentare  cu apă  în noul cartier din Oloşag;
3. Aprobarea  modernizării drumului de acces în  localitatea Oloşag  pe o lungime  de 800 

metri.
4. Aprobarea   efectuării licitaţiei deschise  pentru execuţia  lucrării  „Sistem centralizat de 

alimentare cu apă  în  localitatea Zgribeşti,  comuna Ştiuca,   judetul Timis";
5.  Aprobarea    bugetul local  al comunei Ştiuca pe  anul 2010 ; 
6. Aprobarea caietului de sarcini privind vânzarea prin licitaţie publică cu strigare a unor 

terenuri fără construcţii în localitatea Oloşag;
7. Aprobarea  efectuării  reparaţiilor capitale la imobilul - şcoala şi grădiniţa din Zgribeşti;
8. Aprobarea  asocierii   comunei  Ştiuca  cu  comuna  Gavojdia  în  vederea  întocmirii 

amenajamentului  silvic , 
9. Aprobarea   avizului  de  principiu  din  partea  consiliului  local  a   efectuării   unor 

schimburi  de  teren  între  Comuna  Ştiuca   şi  persoane  fizice  propietari  de  terenuri 
agricole  în localitatea Oloşag;

10. Diverse.
Cu majoritatea absolută  se adoptă ordinea de zi.
Preşedintele Comisiei juridice,  domnul  dr. Ioan Cubin,   prezintă raportul de avizare al comisiilor 

de specialitate. 
Se trece la primul punct al ordinei de zi. Domnul primar  prezintă  expunerea  de  motive care 

rezultă necesitatea aprobării  extinderii reţelei de distribuire a energiei electrice  în noul cartier din Oloşag. 
Nu au  fost  intervenţii  din  partea  domnilor  consilieri.  Domnul  preşedinte   supune la  vot  aprobarea 
proiectul  de hotărâre.  Cu  9 voturi   se  adoptă   Hotărârea nr.15/2010 privind  aprobarea extinderii 
reţelei de distribuire  a energiei electrice  în noul cartier din Oloşag.
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La  punctul al doilea al ordinii de zi,  domnul Vasile Bejera, primarul comunei Ştiuca,  prezintă 
expunerea   de  motive din care rezultă necesitatea aprobării extinderii reţelei  de alimentare cu apă în noul 
cartier din Oloşag. Nu au  fost intervenţii din partea  domnilor consilieri. Domnul preşedinte  supune la 
vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  9 voturi    se  adoptă   Hotărârea nr.16/2010 privind 
aprobarea extinderii reţelei  de alimentare cu apă în noul cartier din Oloşag.

Punctul  al  treilea  al  ordinii  de  zi  este  prezentat  tot  de   domnul  Vasile   BEJERA,  primarul 
comunei Ştiuca. Din expunerea   de  motive  rezultă necesitatea  aprobării  modernizării drumului  de acces 
în localitatea Oloşag  pe  o lungime  de 800 metri,  de la intersecţia cu DJ 584 până la intersecţia de la 
„Cruce” din centrul localităţii.  Nu au  fost intervenţii din partea  domnilor consilieri. Domnul preşedinte 
supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  9 voturi    se  adoptă   Hotărârea nr.17/2010 
privind aprobarea modernizării drumului  de acces în localitatea Oloşag .

La următorul punct al ordinii de zi  domnul primar  prezintă   expunerea   de  motive care rezultă 
necesitatea aprobării  de către consiliul local a realizării  lucrării  „Sistem centralizat de alimentare cu apă 
în localitatea Zgribeşti,  comuna Ştiuca,   judetul Timis".  Din anul 2008 avem proiectul tehnic realizat şi 
autorizaţia  de construire  avizată   iar  în anul 2010  avem şi fondurile necesare realizării lucrării. Din 
partea  domnilor consilieri  nu au  fost intervenţii. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul 
de hotărâre.  Cu  9 voturi    se  adoptă   Hotărârea nr.18/2010  privind aprobarea   realizării  lucrării 
„Sistem centralizat de   alimentare cu apă  în  localitatea Zgribeşti,  comuna Ştiuca,   judetul Timis".

Punctul al şaselea al ordinii de zi este prezentat tot de  domnul primarul al  comunei Ştiuca. Din 
expunerea   de  motive reiese că  în cursul  anului 2009 la Cămninul cultural din localitatea Zgribeşti  s-au 
început lucrările  de reparţii capitale la acest imobilul  pe  partea în care sunt amplaste camerele pentru 
activităţile specifice de cultură. Având  în vedere că sunt asigurate  fondurile necesare prin bugetul din 
acest an  este necesar să realizăm şi reparaţiile capitale  la  imobilul unde  funcţionează  grădinaţa  şi 
şcoala  cu clasele  I-VI din Zgribeşti.  Nu au  fost  intervenţii  din partea  domnilor  consilieri.  Domnul 
preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  9 voturi    se  adoptă   Hotărârea 
nr.19/2010  privind aprobarea   efectuării  reparaţiilor capitale la imobilul – şcoala şi grădiniţa din 
localitatea Zgribeşti .

La  următorul  punct  al  ordinii  de  zi   domnul  Vasile  Benzar,  contabilul  instituţiei,   prezintă 
referatul  compartimentului   financiar-contabil  privind adoptarea bugetului local al comunei Ştiuca pe 
anul 2010. Sunt prezentate pe surse  veniturile  şi cheltuielile ce  compun bugetul local, bugetul de venituri 
proprii şi subvenţii  şi bugetul în afara bugetului local. Domnul primar  în expunerea  sa detailează câteva 
cheltuieli care  sunt  propunse  a se realiza : pentru cheltuielile de personalul a serviciului public sunt 
repartizate  399,82  mii  lei,   967  mii  lei  sunt  pentru  învăţământ  fiind  chiar  fondurile   solicitate  de 
direcţinuea şcolii, la  asistenţă socială fondurile  sunt insuficiente pentru cheltuielile de personal mai  fiind 
necesare 100 mii lei, pentru servicii de  dezvoltare  publică  avem  cheltuieli de capital în valoare  de 720 
mii lei din care sunt repartizate pentru realizarea sistemului de alimentare  cu apă în Zgribeşti, pentru 
extindere alimentare cu apă şi energie electrică în Oloşag. Referitor la cheltuielile  din  bugetul de venituri 
proprii şi subvenţii la  capitolul agricultură la cheltuieli de capital  sunt prevăzute  achiziţionare de utilaje 
pentru  întreţinerea  păşunilor  iar  la  cheltuieli  cu  bunuri  şi  servicii  sunt  prevăzute  achiziţionări  de 
îngrăşăminte şi amendamente, combustibil şi altele necesare pentru întreţinerea păşunilor.Tot  la  acest 
capitol  sunt  prevăzute  cheltuieli pentru întabularea păşunilor din proprietatea privată a comunei Ştiuca. 
În continuare primarul comunei prezintă consiliului local intenţia ca să se mai realizeze un nou PUZ pe 
partea de sud est a localităţii  în   Pş 299  pe  o suprafaţă de 3,5o hectare. În legătură cu cheltuielile 
prevăzute pentru întreţinerea păşunilor domnul consilier Boc Nicolae cere ca substanţele de azotce vor fi 
împrăştiate  să fie bine calculate. Domnul primar  intervine arătând că imediat ce vor intra fondurile 
pentru păşuni se va cumpăra direct de producător azotul necesar pentru  păşunile care sunt active, marile 
cantităţi  fiind afectate pentru Zgribeşti  şi Oloşag. Tot la  acest capitol  domnul consilier  Stanciu Ioan 
Dorin  arată că este necesar un tractor de mare putere care să fie de preferinţă nou  şi eficient în realizarea 
lucrărilor de întreţinere.  Nu au  mai   fost intervenţii  din partea  domnilor consilieri.  Preşedintele  de 
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şedinţă  supune la  vot  aprobarea proiectul   de  hotărâre.   Cu  9 voturi     se   adoptă   Hotărârea 
nr.20/2010  privind aprobarea bugetului local al comunei Ştiuca pe anul 2010.

La următorul punct al ordinii de zi  domnul  Marian  Dincă, secretarul comunei  Ştiuca, prezintă 
caietul de sarcini  privind vânzarea prin licitaţie publică cu strigare  a unor terenuri fără construcţii, 
proprietate privată a  comunei  Ştiuca,   situate în  localitatea Oloşag.  Domnii   consilieri  nu au  avut 
intervenţii la acest punct.  Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea proiectul  de hotărâre.  Cu  9 
voturi    se  adoptă   Hotărârea nr.21/2010  privind aprobarea   unui   Caiet de sarcini.

La următorul punct al ordinii  de zi  domnul  viceprimar Boc  Ioan susţine  referatul privind 
aprobarea  asocierii  comunei Ştiuca  cu  comuna  Gavojdia  în  vederea  întocmirii  amenajamentului 
silvic. În cursul  anului 2010 a  expirat  amenajamentul silvic, pentru  pădurile  avute  în proprietate. Este 
necesară realizarea din nou  a amenajamentului silvic  şi a unei asocierii  a comunei Ştiuca  cu  comuna 
vecină,   Gavojdia,  în  vederea  întocmirii amenajamentului  silvic  pentru o nouă perioadă de 10 ani  şi a 
gospodăririi  împreună a pădurilor avute în proprietate prin administratorul  Ocolul Silvic Lugoj, judeţul 
Timiş. Comuna  Ştiuca  la  această dată  are în proprietate o suprafaţă  totală de  246,6 hectare terenuri 
forestiere iar comuna  Gavojdia  are  numai 44,7 ha  păduri. Domnul preşedinte  supune la vot aprobarea 
proiectul  de hotărâre.  Cu  9  voturi    se  adoptă   Hotărârea nr.22/2010  privind aprobarea  asocierii 
comunei Ştiuca  cu  comuna  Gavojdia  în  vederea  întocmirii amenajamentului  silvic.  

La  penultimul  punctul  al ordinii de zi,  domnul primar al comunei Ştiuca  cere  Consiliului  local 
avizul  de principiu  pentru a demara  procedurile  necesare  efectuării  unor   schimburi de teren între 
proprietate privată a comunei  Ştiuca  şi persoane fizice  propietari  de terenuri agricole  în localitatea 
Oloşag. Domnul primar mai arată că aceste terenuri sunt în extravilanul  localităţii şi destinaţie lor este 
pentru edificarea de construcţii necesare dezvoltării privatizării. Domnul preşedinte  supune la vot şi cu  9 
voturi    se  aprobă  avizul  solicitat.

La ultimul  punctul  al ordinii de zi,  domnul  secretar  prezintă  scrisoarea  domnului consilier 
Miloş Jim Tores  către consliul local. Prin acesată scrisoare  domnul consilier  îşi  exprimă  nemulţumirea 
faţă de consiliul local  datorită neimplicării  şi lipsei de interes din  partea unor membrii ai consiliului. Nu 
se respectă regulamentul de funcţionare a consliului, consideră o totală  lipsă de transparenţă  în ceea ce 
priveşte modul în care sunt cheltuiţi  banii  publici  şi  nu în ultimul rând  faptul că a solicitat  întrunirea 
comisiei  de agricultură  a consilului local  pentru aprobarea unui proiect de hotărâre pe care a dorit să –l 
depună  în şedinţa din 9 martie a.c. dar nu s-au  sensibilizat decât numai el şi Buşu Vasile.  Pentru 
clarificare    solicită   convocarea   unei   şedinţe  extraordinare   în  care  să   se  rezolve   problemele  de 
funcţionare a consiliului local precum şi relaţia acestuia cu executivul. Domnul consilier Cubin Ioan în 
intervenţia sa arată faptul că îi este cunoscută starea de nemulţumire a  domnului consilier Jim Miloş  încă 
de sâmbătă seara şi că a avut o discuţie cu acesta. În caliatatea  sa de preşedinte al comisiei juridice este de 
acord cu întrunirea Consiliului local în şedinţă extraordinară cu tema propusă de Miloş Jim. Domnul 
viceprimar prezintă consiliului  un exemplar din nota de recepeţie de lucrări pe Zgribeşti unde dintr-o 
greşeală  de redactare  a fost  trecută o  valoare eronată.  La acea dată greşeala  respectivă era  reparată. 
Domnul consilier Stanciu Ioan Dorin  ca membru al comisiei de agricultură este şi el de acord cu întrunirea 
Consiliului  local  în  şedinţă  extraordinară.  Domnul   primar   sublinează   că  majoritatea   măsurilor 
prezentate  de dl. consilier Miloş Jim Tores în  proeictul  său de hotărâre   se regăsesc în structura bugetului 
local  pe anul 2010.

După  epuizarea discuţiilor domnul  Andrei Priala preşedinte  de  şedintă  în exerciţiu declară 
lucrările   şedinţei   ordinară  închise.

Preşedinte  de  şedintă        Întocmit,

        Consilier, Secretarul   comunei,

Andrei Priala Marian   Dincă 
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